ooredoo'

07 أغسطس 2025

07-Aug-2025

Subject: Disclosure Regarding the Standardization of the Royalty Rate in Accordance with the Regulations of the Telecommunications Regulatory Authority

الموضوع: إفصاح بشأن توحيد نسبة الأتاوة المعمول بها حسب لوائح هيئة تنظيم الإتصالات

The Omani **Qatari** Telecommunications Company SAOG announces that it has received letter from Telecommunications the Authority stating the Regulatory standardization of the royalty rate to 10% of the mobile from and telecommunications services. This amendment will be effective starting from the year 2025.

The company expresses its appreciation for the Telecommunications Regulatory Authority's diligent efforts in this matter. The standardization of the royalty rate is expected to have a positive effect on the company's financial results, amounting to OMR 2.5 million after tax for the financial year 2025.

تعلن الشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع.ع عن استلامها خطابًا من هيئة تنظيم الإتصالات يفيد بتوحيد نسبة الأتاوة لتكون 10% من حجم الإيرادات على خدمات الإتصالات المتنقلة والثابتة، على أن يبدأ العمل بهذا التعديل إبتداء من عام 2025.

وتعرب الشركة عن تقديرها لجهود هيئة تنظيم الاتصالات الحثيثة في هذا الشأن. حيث من المرجح أن يكون تأثير توحيد الأتاوة إيجابيا على النتائج المالية للشركة بمقدار 2.5 مليون ريال عماني بعد خصم الضرائب للعام المالي 2025.



Classification: Public